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 Gdańsk, dnia 03.11.2023 

PROTOKÓŁ 

Z SESJI RADY DZIELNICY OSOWA nr XLV/2023 

(stacjonarna/hybrydowa)  

 

1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa, Waldemar Karpiński, otworzył sesję Rady Dzielnicy 

Osowa w dniu 26 października 2023 r. (godz. 18.30). 

2. Na początku sesji Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa stwierdził prawomocność obrad. 

Obecnych na początku było 8 radnych + 1 gość (lista obecności w załączeniu). Radna Katarzyna 

Komorowska uczestniczyła w Sesji zdalnie. Radna Monika Bednarska przybyła na sesję po 

głosowaniu nad Uchwałą nr 108 jako 9 Radna. 

3. Radny Artur Feldzensztajn wnosi o uzupełnienie porządku Sesji o dyskusję i głosowanie nad 

projektem Uchwały RDO w sprawie wprowadzenia zakazu zatrzymywania się na odcinku ulicy 

Syriusza w dzielnicy Osowa (XLV/111/2023) 

4. W wyniku głosowania zmiana porządku obrad została przejęta jednogłośnie. 8 głosów ZA; 0 

przeciw i 0 wstrzymujących się.  

5. Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa zaproponował włączyć powyższe punkty do porządku 

XLVI Sesji RDO. Punkty Porządku XLV Sesji przyjmą odpowiednio kolejne numery: 

1. Otwarcie sesji 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

3. Dyskusja i głosowanie nad porządkiem obrad  

4. Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sposobu konsultowania projektu 

budżetu Dzielnicy Osowa na rok 2024 z mieszkańcami (XLV/108/2023)  

5. Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego projektu 

uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Barniewice rejon ulicy Mirandy w mieście Gdańsku (XLV/109/2023)  

6. Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego projektu 

uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Owczarnia rejon węzła Zachodniej Obwodnicy Trójmiasta w mieście Gdańsku 

(XLV/110/2023) 

7.  Dyskusja i głosowanie nad projektem Uchwały RDO w sprawie wprowadzenia zakazu 

zatrzymywania się na odcinku ulicy Syriusza w dzielnicy Osowa (XLV/111/2023) 

8. Dyskusja w sprawie budżetu Dzielnicy Osowa w roku 2025  

9. Dyskusja w sprawie konsultacji społecznych Strategii Rozwoju Miasta Gdańsk 2030 Plus 

10. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Dzielnicy  
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11. Sprawozdanie z bieżącej działalności komisji problemowych Rady Dzielnicy Osowa  

12. Wolne wnioski  

13. Zamknięcie sesji 

 

8. Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa, Waldemar Karpiński, otworzył dyskusję nad 

projektem Uchwały RDO w sprawie sposobu konsultowania projektu budżetu Dzielnicy 

Osowa na rok 2024 z mieszkańcami. 

9. W wyniku głosowania przy 8 głosach za, "0" głosach przeciw oraz przy "0" głosach  

wstrzymujących się RDO przyjęła Uchwałę nr XLV/108/2023 w sprawie sposobu 

konsultowania projektu budżetu Dzielnicy Osowa na rok 2024 z mieszkańcami. 

10. Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa, Waldemar Karpiński, otworzył dyskusję nad 

projektem Uchwały RDO w sprawie stanowiska dotyczącego projektu uchwały Rady Miasta 

Gdańska w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Barniewice rejon ulicy Mirandy w mieście Gdańsku. 

11. W wyniku głosowania przy 9 głosach za, "0" głosach przeciw oraz przy "0" głosach  

wstrzymującym się RDO podjęła Uchwałę nr XLV/109/2023 w sprawie stanowiska 

dotyczącego projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Barniewice rejon ulicy Mirandy w mieście 

Gdańsku. 

12. Następnie Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa, Waldemar Karpiński, otworzył dyskusję 

nad projektem Uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego projektu uchwały Rady Miasta 

Gdańska w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Owczarnia rejon węzła Zachodniej Obwodnicy Trójmiasta w mieście Gdańsku. 

13. W wyniku głosowania przy 9 głosach za, "0" głosach przeciw oraz przy "0" głosach  

wstrzymującym się RDO podjęła Uchwałę nr XLV/110/2023 w sprawie stanowiska 

dotyczącego projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Owczarnia rejon węzła Zachodniej Obwodnicy 

Trójmiasta w mieście Gdańsku. 

14. Następnie Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa, Waldemar Karpiński, otworzył dyskusję 

nad projektem Uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu zatrzymywania się na odcinku 

ulicy Syriusza w dzielnicy Osowa. 

15. W wyniku głosowania przy 7 głosach za, "0" głosach przeciw oraz przy "2" głosach  

wstrzymujących się RDO podjęła Uchwałę nr XLV/111/2023 w sprawie wprowadzenia 

zakazu zatrzymywania się na odcinku ulicy Syriusza w dzielnicy Osowa. 
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16. Następnym punktem Sesji była dyskusja w sprawie budżetu Dzielnicy Osowa na rok 2025. 

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Osowa, Bartosz Stefański, zreferował propozycje 

głosowania nad budżetem Dzielnicy na rok 2025. Poddał dyskusji zagadnienia budżetowe, 

którymi RDO powinna kierować się w czasie głosowania nad kolejnym budżetem. 

Wskazywał zagadnienia inwestycji infrastrukturalnych, będących kontynuacją 

dotychczasowej polityki RDO w tym temacie, jak również inwestycji architektonicznych czy 

też propozycji inwestycji w szeroko rozumianą kulturę.  

17. Następnie Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa, Waldemar Karpiński, otworzył dyskusję                

w sprawie konsultacji społecznych Strategii Rozwoju Miasta Gdańsk 2030 Plus. 

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Osowa, Bartosz Stefański, zreferował materiał 

udostępniony przez Miasto Gdańsk. Wywiązała się dyskusja Radnych w temacie 

zaproponowanej Strategii Rozwoju Miasta Gdańska 2030.  

18. Kolejnym punktem Sesji było sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy Osowa. 

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Osowa, Bartosz Stefański, omówił działania Zarządu od 

ostatniej Sesji RDO. 

19. Potwierdzono termin kolejnych Sesji Rady Dzielnicy Osowa na  

14.11.2023 g.19.00 (zdalnie) 

14.12.2023 g.18.30 (stacjonarnie) 

20. Radna Monika Bednarska zgłosiła wolny wniosek dotyczący pielęgnacji roślin na deptaku. 

Dotychczasowe nasadzenia zostały mocna zaniedbane, roślinność obumarła i dlatego 

wnioskuje aby były inne nasadzenia trwałe i mniej wymagające opieki. 

21. innym Wnioskiem Radnej Moniki Bednarskiej był wniosek aby dodać mapy historyczne do 

udostępnionych dotychczasowych map portali gdańskich. 

22. Sesja zakończyła się o godzinie 20.55 


